
Hei, 
 
Høringssvar fra AMU ved HiØ vedrørende CUP: 
 
A: Er fremtidsbildet for campus Halden/Fredrikstad gjenkjennelig?  

- Ja 
B: Er høringsutkastet forståelig, og gir det gode forutsetninger for å ta de rette valgene i 
fremtiden?  

- Ja, med tanke på planløsninger gir det muligheter for å ta gode valg 
 

C:  Er foreslått utvikling og mulige tiltak riktige og viktige for campus Halden/Fredrikstad? 
- Ja, CUP er viktig for å følge samfunnet for øvrig og i forhold til fremtidens 

arbeidsplasser.  
- HiØ vil bli en mer attraktiv arbeidsplass med tanke på å tiltrekke ansatte og studenter 

fremover. 
 
D: Er det noe som mangler eller forhold vi har misforstått eller noe generelt? 

- Viktig med medbestemmelse og involvering av ansatte prosessen.  
- Gjennomtenkt planlegging med blant annet tanke på universell utforming, samt sikre 

trygge og helsefremmende arbeidsplasser for ansatte. 
- Gode og attraktive arbeidsplasser medvirker til at vi vil være på jobb istedenfor 

hjemme. Flere sosiale soner som gir mulighet for både sosiale og faglige settinger.  
Vi ønsker også at det gis mulighet for ulike alternative løsninger for ansatte i forhold til 
type stilling som kontor/fellesarealer, tilgjengelig stillerom for digitale møter og 
samtaler med enkelt personer 

- Sikkerhet knyttet til at det foreslås å åpne bygget i Fredrikstad mer mot byen. Her er 
det et sikkerhetsaspekt vi må tenke på. Skal det settes opp en adgangsregulering 
eller er det tenkt «fri flyt» av mennesker uten adgangskontroll? Dette gjelder sikkerhet 
for alle brukere av bygget, studenter og ansatte. Det er et stort gode at Campus 
Fredrikstad gjøres mer utadvendt, men sikkerheten må likevel ivaretas for å unngå 
kriminalitet, farlige situasjoner mm. Dette gjelder også inne i bygningsmassen, men 
tanke på rømningsveier i rom hvor man gjennomfører samtaler hvor «farlige 
situasjoner» kan oppstå. 

 
 
Vennlig hilsen  
 
Åsa  
HMS-rådgiver 
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